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Algemene ledenvergadering PCBO Fiersicht 
Op 15 april 2024 in het bestuurskantoor in Dokkum 
 
Aanwezig: 
José van der Bij, Binnie Damstra, Meilana Fortuin, Janneke Hellema, Martinus Bron, Kees ten Cate, 
Willem van der Kooi (voorzitter), Hans Veldsink (interim-bestuurder), Han Zuidema, en Alie 
Meindertsma (verslaglegging) 
 
Afwezig (met kennisgeving): 
Reina de Jong, Hilly Jongbloed-Drijfhout en Willem Riemersma 
 
 

De voorzitter opent de vergadering met een kort welkomstwoord. Hij memoreert het feit dat dit de 
eerste ledenvergadering is van de Vereniging PCBO Fiersicht. 
 
In deze vergadering wordt de Algemene Ledenvergadering gevraagd om leden te benoemen op 
bindende voordracht van de Raad van Toezicht, conform statuten artikel 16, lid. Ter kennisgeving 
is de profielschets van de Raad van Toezicht met de uitnodigingsbrief meegezonden. 
 
De voordracht luidt: 
Kees ten Cate, Twijzel 
Binnie Damstra-Hoekstra, Driezum 
Meilana Fortuin-Turkstra, Marrum 
Willem van der Kooi, Feanwâlden 
Han Zuidema, Hallum (beoogd voorzitter) 
 
De aanwezige leden  stellen vast dat Han Zuidema een onafhankelijk voorzitter is, die geen binding 
heeft met één van de twee verenigingen waaruit PCBO Fiersicht is voortgekomen. De verdeling 
man/vrouw is ook evenredig. Ook dat was één van de wensen. Verder wordt vastgesteld dat alle 
vijf beoogde kandidaten met hun eigen expertise passen in de profielschets.  
 
Vervolgens stemmen de aanwezige leden unaniem in met de voordracht! Zij wensen de nieuwe 
Raad van Toezicht veel wijsheid toe in hun werk voor de vereniging PCBO Fiersicht. 
 
De voorzitter geeft aan dat op dit moment hard gewerkt wordt aan het proces van eenwording van 
de administratie en het bestuursbureau en dat ook de wervingsprocedure voor bestuurder is 
opgestart. Het streven is erop gericht in de volgende ledenvergadering (in juni) een kandidaat te 
kunnen voorstellen.  
 
Vervolgens wordt ingegaan op vragen van de heer Willem Riemersma, die via de e-mail zijn 
binnengekomen.  
 
Vraag  
Oan de wurklist is it Generiek Profiel Raad van Toezicht Primair Onderwijs taheakke. Dêr stiet: ‘Ter 
vaststelling in september 2023’. 

Is dit Profiel yndertiid - benammen op it tagelyk wiswier wol begryplike punt fan de ferdieling 
âlders/net-âlders - ek oan de ALV foarlein wurden? It heucht my eins net. 
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Antwoord 
Het profiel hoeft niet aan de ALV te worden voorgelegd, wel aan de GMR. De GMR heeft 
voordrachtsrecht en daaraan is voldaan. Ook heeft de GMR ingestemd met het profiel. Een 
afvaardiging van de GMR zal deelnemen in de benoemingscommissie.  

Vraag 2 
It Profiel neamt de RvT as ‘werkgever van het College van Bestuur’. Fansels hat de RvT in statutêr 
goed regele en feitlik direktere bining mei de direkteur-bestjoerder, mar wie en is it net sa dat by 
alle kreaze delegearjen úteinlik en oan de basis de Feriening de wurkjouwer is? 
 
Antwoord 
Over de werkgeversrol van het College van Bestuur wordt aangegeven dat feitelijk de voorzitter 
van het College van Bestuur deze rol heeft. Hij heeft samen met nog een lid van de RvT zitting  in 
de remuneratiecommissie. Zij voeren gesprekken met de voorzitter van het College van Bestuur 
(de bestuurder) als het gaat over onder meer ziekteverzuim(begeleiding), beoordeling, 
functioneren en beloning.  
 
De voorzitter zal de vragen van de heer Riemersma schriftelijk beantwoorden.  
 
Vanuit de zaal wordt het lidmaatschap van de vereniging aangekaart. Worden de regels 
hieromtrent nog aangepast?  
De voorzitter zegt dat is afgesproken dat het lidmaatschap nog uitgebreid aandacht zal krijgen. 
Daarvoor is het nu nog te vroeg. Hij verwacht dat dit zal worden opgepakt in het nieuwe schooljaar. 
Voor nu heeft het geen prioriteit.  
 
Vanuit de leden wordt aangegeven dat het lidmaatschap wat lijkt te worden ondergesneeuwd. 
Weten nieuwe ouders bijvoorbeeld wel dat zij lid van de vereniging kunnen worden? En is het niet 
logischer dat ouders automatisch lid worden als het eerste kind op school komt en weer 
automatisch als lid worden uitgeschreven wanneer het laatste kind van school gaat. Dit wordt 
opnieuw als aandachtspunt meegenomen, net als een goede informatievoorziening naar de leden 
toe.  
 
De voorzitter bedankt de aanwezige leden voor de komst en het gesprek. Tot de volgende keer.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 


